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PROTOKÓŁ Nr XL/14 

z Sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu 

24 czerwca 2014 roku  

o godz. 9.00   w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

================================================================= 

W sesji uczestniczyli: 

 radni Rady Miejskiej w Bojanowie. 

 burmistrz, skarbnik, radca prawny, Skarbnik, 

 radny powiatowy:   Wiesław Ceglarek, Maciej Dubiel, 

 sołtysi wsi. 

 pracownicy Urzędu Miejskiego. 

 zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy. 

 przedstawiciele lokalnej prasy. 

oraz 

  Krzysztof Nowak – Komendant Powiatowy Policji w Rawiczu, 

 Sławomir Rojda Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Rawiczu, 

 Andrzej Pochyły kierownik Rewiru Dzielnicowych w Bojanowie, 

 Rafał Sołtysiak inspektor, pracownik Urzędu Miejskiego w Bojanowie, 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Otwarcia sesji dokonał  przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan Maciej 

Jagodziński, po czym  stwierdził, iż na ustawowy 15 – osobowy skład Rady w sesji 

uczestniczy 11 radnych,  co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować 

prawomocne uchwały.  

Przewodniczący obrad zapytał czy do przedstawionego przy zawiadomieniach porządku 

obrad są wnioski.  

Wniosków nie było, w związku z powyższym porządek XL sesji Rady Miejskiej w 

Bojanowie przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XL sesji Rady Miejskiej. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXIX/14 z sesji, która odbyła się w dniu 28 maja 2-14 roku. 

4. Zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym i o wydanych zarządzeniach. 

6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach. 

7. Przyjęcie informacji w sprawie stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego  w gminie 

Bojanowo. 

8. Przyjęcie informacji w sprawie bezpieczeństwa publicznego w gminie Bojanowo. 

9. Przygotowanie placówek szkolnych i pozaszkolnych do realizacji wypoczynku 

letniego dla dzieci i młodzieży. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Bojanowie, 

2) zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków, 

3) ustalenie opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Bojanowo, 

4) przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu, 
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5) przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu, 

6) zaciągnięcia pożyczki na „Budowę wielofunkcyjnego boiska sportowego 

służącego rekreacji”, 

7) zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, 

8) odwołania Skarbnika Gminy Bojanowo , 

9) powołania Skarbnika Gminy Bojanowo. 

 

11. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski. 

13. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3 Przyjęcie protokołu Nr XXXIX/14 z sesji, która odbyła się w dniu 28 maja 

2014 roku. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 28 maja 2014 roku nie 

wniesiono uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący obradom pan Maciej Jagodziński 

zawnioskował o nie odczytywanie protokołu. Za propozycją przewodniczącego 

Jagodzińskiego głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 11 „za”. 

W związku z powyższym protokół Nr XXXXIX/14 Rady Miejskiej w Bojanowie z sesji, 

która odbyła się w dniu 28 maja 2014 roku przyjęto bez odczytywania. 

 

Do pkt. 4 Zapytania radnych. 

 

 Radny Jan Kubis zapytał gdzie znajduje się nieruchomość podlegająca przetargowi ? 

Burmistrz wyjaśnił, iż na ulicy Kasztanowej.  

Radny Kubis zapytał czy będzie to przetarg nieograniczony? 

Burmistrz wyjaśnił, iż nie podjęto jeszcze decyzji w tym zakresie. 

 

 Radny Zygmunt Maćkowiak zapytał o montaż tabliczek informacyjnych na terenie 

Gminy? 

 Burmistrz wyjaśnił, iż tablice właśnie zostały zakupione i najprawdopodobniej od 

jutra będą montowane. 

 

Do pkt. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i o wydanych zarządzeniach. 

 

 Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński zapoznał uczestników sesji z 

reprezentacja Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Do pkt. 6 Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o 

wydanych zarządzeniach. 

 

 Burmistrz zapoznał zebranych z zarządzeniami jakie zostały wydane od ostatniej sesji. 

1. Zarządzenie Nr 310/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 29 maja 2014 roku w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2014 – 2017, 

2. Zarządzenie Nr 311/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 30 maja 2014 roku w sprawie 

zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz 

innych zadań zleconych gminie ustawami na 2014 rok, 
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3. Zarządzenie Nr 312/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 27 czerwca 2014 roku w sprawie 

powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego oraz określenia organizacji, składu, trybu pracy oraz zakresu 

obowiązków członków komisji, 

4. Zarządzenie Nr 313/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 27 czerwca 2014 roku w sprawie 

wyznaczenia nauczyciela Przedszkola w Trzeboszu do zastępowania dyrektora 

Przedszkola w Trzeboszu na okres nieobecności dyrektora. 

 

Burmistrz Bojanowa pan Józef Zuter zapoznał zebranych z reprezentacją Gminy w okresie 

międzysesyjnym – pisemna informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 7 Przyjęcie informacji w sprawie stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego  w 

gminie Bojanowo 

 

 Głos w temacie zabrał zaproszony na sesje Komendant Powiatowy Państwowej Straży 

Pożarnej w Rawiczu pan st. brygadier Sławomir Rojda. Zapoznał z sytuacją przeciwpożarową 

na terenie Gminy Bojanowo. Ważną kwestią była sprawa szkoleń jakie zostały 

przeprowadzone przez Komendę Powiatową PSP w Rawiczu. 

 

 Radny Jarosław Bartkowiak zapytał o przekazanie samochodu strażackiego do 

Kawcza. 

Burmistrz Józef Zuter wyjaśnił, iż w roku obecnym samochód do Kawcza nie zostanie 

przekazany – otrzyma go Rawicz, który miał w tej chwili jubileusz 150 lecia powstania. 

 

Więcej  pytań nie było. Informację przyjęto jednogłośnie – 11 „za”. Pisemna informacja 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Do pkt. 8 Przyjęcie informacji w sprawie bezpieczeństwa publicznego w gminie 

Bojanowo. 

 

Komendant Powiatowy Policji w Rawiczu pan Krzysztof Nowak przedstawił informację na 

temat stanu bezpieczeństwa Gminy Bojanowo w roku 2013 i o założeniach na rok 2014.  

Priorytetem były kontakty mieszkańców z policją bojanowską. Państwo radni w imieniu 

społeczeństwa wypowiedzieli się , iż problemów z kontaktem nie ma. Jednostka jest mobilna, 

odpowiada na każde wezwanie, teren Bojanowa jest patrolowany i pilnie strzeżony. 

Zastrzeżeń nie było. Pisemna informacja kierownika Rewiru Dzielnicowych w Bojanowie 

została przyjęta jednogłośnie  11 głosami „za” i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 

Do pkt. 9 Przygotowanie placówek szkolnych i pozaszkolnych do realizacji wypoczynku 

letniego dla dzieci i młodzieży. 

 

 Jako pierwszy głos zabrał pan Maciej Ratajczak dyrektor GCKSTiR w Bojanowie.  

Poinformował, iż wypoczynek letni – półkolonie zwiększono o 30 dzieci, co wiąże się z 

większą ilością autobusów i opiekunów. 

 Inspektor Rafał Sołtysiak poinformował o obozie OSP w Brennie. 

Pozostałe informacje stanowią kolejno : 

Gimnazjum im. Gen. Dezyderego Chłapowskiego  w Bojanowie załącznik nr 6 do protokołu, 

Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie załącznik nr 7 do 

protokołu, 
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Szkoły Podstawowej im Jana Brzechwy w Gościejewicach załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Przedszkola w Bojanowie załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Przedszkola w Trzeboszu załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Miejska Biblioteka Publiczna w Bojanowie załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Gminne Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Do pkt.10 Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Bojanowie, 

 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych w dniu  

17 czerwca 2014 roku. Pytań nie było. Po odczytaniu przez przewodniczącego Rady pana 

Maciej Jagodzińskiego treści aktu zarządzono głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowali 

wszyscy obecni na sesji radni – 9 „za” (podczas głosowania wyszli radni Jan Kubis i 

Stanisław Tomiczak). 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 czerwca 2014 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Bojanowie została podjęta i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Do pkt.10 Podjęcie uchwał w sprawie: 

2) zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków 

 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 

17 czerwca 2014 roku. Przewodniczący obradom odczytał treść uchwały i zarządził 

głosowanie . Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 10 „za” 

(nieobecny podczas głosowania radny Stanisław Tomiczak).  

W związku z powyższym Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 czerwca 2014 roku 

w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków została podjęta i stanowi załącznik nr  16 do protokołu. 

 

 

Do pkt.10  Podjęcie uchwał w sprawie: 

3) ustalenie opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Bojanowo, 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady, w związku z 

powyższym nie potrzebne były dodatkowe wyjaśnienia. Państwo radni jednogłośnie – po 

odczytaniu przez Przewodniczącego Rady pana Macieja Jagodzińskiego projektu uchwały – 

podjęli przedmiotowy akt – 10 głosów „za” (nieobecny podczas głosowania radny Stanisław 

Tomiczak).Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 czerwca 2014 roku w sprawie 
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ustalenie opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Bojanowo, stanowi załącznik nr  17 do protokołu. 

 

Do pkt.10 Podjęcie uchwał w sprawie: 

4) przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu, 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 17 czerwca 

2014 roku . państwo radni uwag nie wnieśli. Przewodniczący obradom Maciej Jagodziński  

odczytał treść uchwały i zarządził głosowanie nad w/w projektem uchwały. Za jej podjęciem 

głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 10 „za” (nieobecny podczas głosowania radny 

Stanisław Tomiczak). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 czerwca 2014 roku w 

sprawie przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu, i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Do pkt.10 Podjęcie uchwał w sprawie: 

5) przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu, 

 

 Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach Komisji Stałych Rady w dniu 17 

czerwca 2014 roku. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący obradom pan Maciej Jagodziński 

odczytał treść projektu i zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy 

obecni na sesji radni – 11 „za”. 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 czerwca 2014 roku w sprawie przeznaczenia 

umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Poznaniu, została podjęta i stanowi załącznik nr  19  do niniejszego protokołu. 

 

Do pkt.10 Podjęcie uchwał w sprawie: 

6) zaciągnięcia pożyczki na „Budowę wielofunkcyjnego boiska sportowego 

służącego rekreacji”, 

 

Do odczytanego przez Przewodniczącego obrad pana Macieja Jagodzińskiego projektu 

uchwały nie wniesiono. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 11 

„za”. Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 czerwca 2014 roku w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki na „Budowę wielofunkcyjnego boiska sportowego służącego rekreacji” 

stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Do pkt.10 Podjęcie uchwał w sprawie: 

 7) zmiany uchwały budżetowej na 2014 roku, 

 

 Pani Skarbnik Mirosława Zamelska zapoznała Państwa radnych z wprowadzonym do 

uchwały budżetowej zmianami. Pytań nie było. Po odczytaniu przez przewodniczącego Rady 

Miejskiej treści uchwały zarządzono głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy 

obecni na sesji radni – 11 „za”. Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2014 rok stanowi załącznik nr 21 do niniejszego. 

 

Do pkt.10 Podjęcie uchwał w sprawie: 

8)odwołania Skarbnika Gminy Bojanowo , 
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W związku z odejściem na emeryturę pani Mirosławy Zamelskiej, długoletniego Skarbnika 

Gminy Bojanowo, postanowiono wywołać projekt niniejszej uchwały. Po odczytaniu jej treści 

przystąpiono do głosowania. 

Za jej podjęciem głosowało 7 radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała Rady 

Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 czerwca 2014 roku w sprawie odwołania Skarbnika Gminy 

Bojanowo została podjęta i stanowi załącznik nr  22 do protokołu. 

Po części merytorycznej pan Burmistrz Józef Zuter podziękował pani Mirosławie Zamelskiej 

za dotychczasową pracę. Delegacja radnych Rady Miejskiej w Bojanowie, wręczyła 

odchodzącej pani Skarbnik bukiet kwiatów oraz skromny prezent za wiele lat pracy na rzecz 

naszej gminy i jej społeczności. 

 

Do pkt.10 Podjęcie uchwał w sprawie: 

 9) powołania Skarbnika Gminy Bojanowo. 

 

Burmistrz Bojanowa pan Józef przedstawił kandydatkę na stanowiska Skarbnika Gminy 

Bojanowo – panią  Patrycję Kubiak, jako kontynuatorkę pracy pani Zamelskiej. Przy ogólnej 

aprobacie wszystkich radnych przewodniczący obrad pan Maciej Jagodziński odczytał treść 

projektu uchwały w przedmiotowej sprawie i zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały 

głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 11 „za”. Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z 

dnia 24 czerwca 2014 roku w sprawie powołania Skarbnika Gminy Bojanowo została podjęta 

i stanowi załącznik nr  23 do protokołu. 

 

Do pkt. 11  Odpowiedzi na zapytania radnych. 

 

 Burmistrz ponownie odpowiedział panu radnemu Zygmuntowi Maćkowiakowi , iż 

tabliczki na terenie gminy są montowane. 

 Drugie pytanie radnego Zygmunta Maćkowiaka dotyczyło modernizacji dachu 

pensjonatu dla osób starszych na ulicy Lipowej. Zdaniem radnego przekładana dachówka jest 

dobrej jakości, więc wydatek jest aż tak bardzo nie potrzebny. 

Burmistrz wyjaśnił, iż nie jest to decyzja indywidualna Burmistrza ale sugerowano  się opinią 

fachowców , w związku z tym, zadecydowano o powyższej inwestycji. 

 

 Radny pan  Leszek Janowicz zawnioskował o postawienia znaku w sprawie 

ograniczenia prędkości na ulicy Piaskowej z powodu natężonego ruchu na tym odcinku. 

 

 Radny powiatowy pan Wiesław Ceglarek zawnioskował o uzupełnienie asfaltem 

wyrwy na ulicy Sienkiewicza. Ponadto pan Ceglarek podziękował władzom Gminy, radnym i 

wszystkim anonimowym osobom, które  bezinteresownie pomagają Klubowi RUCH 

Bojanowo. 

 

Sołtys Gołaszyna pan Stanisław Gasik zapyta czy cyt. „woda staniała czy zdrożała?” 

Kierownik Wodociągów pan Marek Dudziak wyjaśnił, iż zdrożała o 12 gr + 8% Vat. 

 

Przewodniczący Rady Osiedla pan Ryszard Pietras zapytał o nowe tablice informacyjne w 

Bojanowie.  

Burmistrz Zuter wyjaśnił, iż wrócimy do tego tematu. 

 

Radny powiatowy Wiesław Ceglarek poinformował o kartach parkingowych dla osób 

niepełnosprawnych, których ważność wygasa z końcem miesiąca lipca.; pan Ceglarek 
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poinformował również, że został sprzedany internat Zespołu Szkół Przyrodniczo – 

Technicznych Centrum Kształcenia Ustawicznego w Bojanowie – za kwotę 1 mln 260.000 zł. 

 

 

Do pkt. 12 Wolne głosy i wnioski. 

 

 Radny Leszek Janowicz pochwalił funkcjonowanie  straży w Gminie i zaproponował 

podwyżkę diet dla strażaków o 10 %. 

Burmistrz odpowiedział, iż zrobi zestawienie  wydanych środków na straże w ciągu ostatnich 

10 lat.  

Pan Rafał Sołtysiak wyjaśnił, iż we wszystkich gminach powiatu rawickiego jest taka sama 

stawka godzinowa. Ponadto Bojanowo i Rawicz mają najszybszy czas reakcji na zgłoszenie – 

wynosi on 5 – 7 minut. 

Pan Józef Czerwiński zaproponował zmianę terminu zawodów KRSG – Burmistrz wyjaśnił, 

iż nie jest to możliwe. 

 

 

Do pkt. 13 Zakończenie. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku sesji przewodniczący Rady dziękując wszystkim za 

przybycie zamknął o godz. 11.00 obrady. 

 

Protokólant: 

 

Wojciech Wielebski        Przewodniczący Rady 

 

Specjalista        (-) Maciej Jagodziński 

 


